
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 160124 kl. 19 - 21. 
 

1. Siden sidst 
20 minutter 

Formål: Vidensdeling 

- Hen over julen - nyt. 

En stille december uden fyrværkeri – en tendens i 

kommunen. SSP beretter, at vi statistisk set aldrig 

har haft så lovlydig en ungdom. Dog ses utryghed 

som et fænomen og ting kan hurtigt sprede sig via 

medierne. 

- Nyt fra forvaltningen. 

I 2025 bliver der frigivet midler til 

bygningsforbedringer og her vil madkundskab stå 

først for. 

Der kommer en udvidelse i forhold til valgfag – 

teknologiforståelse kommer til som noget nyt. 

Kunstig intelligens er kommet for at blive og 

forvaltningens holdning er, at det over tid bliver en 

del af det daglige arbejde. 

- Budget 2023 – afslutning. 

Vi går ud af 2023 med et lidt større overskud end 

forventet, dog under 4%. Det åbner op for 

meransættelse af en lærer eller pædagog samt 

renovering af toiletter ved indskoling og 

mellemtrin. 

- Andet? 

Resultater fra tilfredshedsundersøgelse blandt 

forældre for skole og sfo gennemgået. Stubbæk 

skole scorer nogle meget flotte tal. 

2. Nyt fra elevråd 

15 minutter 
Formål: Vidensdeling  

- Nye ting til indskolingen, mellemtrin og 

udskoling, Mikrobølgeovn og elkedel til udskoling, 

tegnemur til kridt, rutsjebane, nye net til mål, 

bolde 

- Andet? Elevrådet har været rundt i 

udskolingsklasserne og fortalt om rengøring ved 

mikroovn og elkedel. 



 

3. Nye ting fra centralt 

sted vedr. 

revideringen 
skoleloven 

15 minutter 
 

Formål: Vidensdeling og til høring 

 

Nyt omkring klasseloft i 0. – 2. klasse.  
Se vedlagte høringsbrev – 2 bilag  

(Sendt til Michael d.d. fra kommunen) 
Høringsbrev gennemgået på mødet. Det centrale i 

revideringen er, at klasseloftet i kommende klasser 
sænkes fra 26 – 24. Dette vil ske gradvist henover de 

næste skoleår. Nuværende klasser bliver ikke berørt. 
Flere detaljer kan søges i bilaget. 

Bestyrelsen har drøftet høringsbrevet og bakker op om 
indholdet.  

LILLE PAUSE Hvem tager kage med? Det gør Morten! 

4. Informationspunkter  

25 minutter 

  

Formål: Vidensdeling 

 

- Nyt om personale. Vi kigger ind i nogle 

barselsorlover – nærmere følger. 

- Nyt omkring skolens fysiske område/IT 

Igangværende ting: Robotplæneklippere, legetårn, 

indkøb af nye pc’ere til udskoling. 

- Nye ting pegende mod det nye skoleår. (Dygtige 

elever, klassedannelser, DaMa, læsevejledere) 

Nogle medarbejdere har meldt sig til at screene og 

arbejde med særligt dygtige elever – opgaven starter i 

indskolingen. 

Info om mulige fremtidige klassedannelser – 

eksempelvis 20/10 for at tilgodese nogle elever med 

særlige behov? Personalet tages med på råd. 

Ny PLC bekendtgørelse – info herom. 

5.  Kommende SB valg 
30 minutter 

 

Formål: Vidensdeling og lave aftaler 

- Proces herfra                - Opslag AULA/Facebook 

- Potentielle kandidater    - Hvem genopstiller? 

- Andet 

En generel drøftelse af hvordan processen gribes an. 

Fire er på valg, én genopstiller og én overvejer. 

Arbejdet koncentreres omkring indskolingen og på 

komne indskolingsmøde aftales den videre proces.  



 

6. Punkter til næste 

møde 

(Næste møde er onsdag den 21. februar) 

- Bestyrelsesvalget 

- Fagfordeling 

- Genbesøg af samværsregler 

- Morten tager kage med 

7. Eventuelt - En lille spontan debat om antallet af 

lærerstuderende i de enkelte klasser. 
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Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


